

中二級

科目	考試範圍		
中國語文	1. 讀本：單元七《秦陵兵馬俑》、《黃山》、《山水交響樂》（節錄）； 單元八《為學一首示子》、《說勤》、《學需多問》； 單元九《桃花源記》 【溫習以上課文之重點解說、篇章內容、主旨、課文問答、閱讀堂課紙、字詞解釋、語文運用】 2. 36-50 個成語 3. 唐詩：八、九、十首 4. 實用文：演講辭、通告		
英文	2015-2016 Second Term Examination Revision Guide <u>General English Paper</u> 1. Comprehension: 2 reading passages a) long questions, referring, vocabulary, writer's view, main idea of paragraphs or article, T or F (and N-not stated) section, etc. 2. Vocabulary: Unit 2 vocabulary list items 1-50 & Unit 4 vocabulary list items 48-57 * Question types: fill in the blank, sentence making 3. Sentence Structures: 'if'..., relative clauses, I suggest + Ving..., there + be, it is + adj. + that... / it is + adj. + to..., connectives 'when/while', in fact', 'but' & 'even though', 'the more ...', the -er...', 'so' and 'so that',too (for)...to.../ (not)...enough....to 4. Grammar - Conditional (Type 0), 'should' for advice, 'may' and 'might/could' for possibility, Passive voice and Active voice, before/after + present participle 5. Proofreading –Common mistakes in Journals & Vocabulary, grammar & structures learnt in Units 2 & 4 6. Challenging Part –Vocabulary, grammar & structures learnt in Units 2 & 4. 7. Anything you've learnt in Primary School & F.1. <u>Writing paper</u> 1. Sentence Unscrambling 2. Mind Map 3. Composition (story, article, informal letter and formal letter)		
數學	第 1 章至 13 章		
地理	課本 第 3 冊	工作紙	課本
	單元 1 中國的農地在哪裡？	P.1 - 8	P.4 - 21
	單元 2 我們能出產足夠糧食來滿足我們不斷增長的人口嗎？	P.9 - 12	P.22 - 34

	單元 3 這些問題可如何解決？ 中二 地圖閱讀技能 English worksheet Food Problem *帶備直尺、量角器和計算機	P.13 - 20 P.35 - 50 P.1 - 15 P.1 - 3
電腦	-App Inventor -試算表 (一) ~ (三) -動畫 (二)	
生活與社會	單元二十四：中國國民的生活 (1) 《城鄉居民生活的概況》 單元二十五：中國政制 (1) 《中華人民共和國的政治構架》 (2) 《中國共產黨與其他黨派》 (3) 《中國人民對政府的監督》	
I.S.	單元九 太空之旅 單元十 常見的酸和鹼 單元十一 環境的察覺	
中國歷史	教科書： P.132-222 作業： P.42-71 (南宋、元、明)	
歷史	1. 漫遊世界史 二十世紀初香港的成長與發展 2. 英語延展工作紙 Growth and development of Hong Kong up to the early 20 th century 3. 歷史科工作紙	
普通話	1. 第四至第六課 2. 已有知識	